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Folketingets Energipolitiske Udvalg
Christiansborg 
1240 København K

Energipolitisk Udvalg har i brev af 19. april 2010 stillet mig følgende spørgsmål 121
alm. del, efter ønske fra Per Clausen (EL), som jeg hermed skal besvare. 

Spørgsmål 121:

"Vil ministeren redegøre for, hvordan hun vil sikre, at fremtidige udbud om etablering 
af havvindmølleparker tilrettelægges, så man ikke igen oplever, at der kun er én 
virksomhed, der byder, og at denne virksomhed stiller krav om en meget høj betaling, 
som det er set i forbindelse med udbuddet af havvindmølleparken ved Anholt?"

Svar:

Udbuddet af Anholt Havmøllepark har været fastlagt indenfor de rammer, som er ble-
vet aftalt i det energipolitiske forlig af 21. februar 2008. 

De fremtidige vilkår for opførelse af havvindmøller er noget, jeg løbende vil drøfte 
med forligskredsen.

Med venlig hilsen

Lykke Friis
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